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Anna Rudnicka 
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Rady Miejskiej w Karczewie
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Pana Piotra Żelazko

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karczewie

ZAPYTANIE

Skierowane do: Burmistrza Karczewa Pana Michała Rudzkiego, zgodnie z art. 24 ust. 5 
ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2018 r. poz. 994), kierując się dobrem 
mieszkańców i w związku z ich pytaniami, poniżej kieruję zapytanie do pana Burmistrza:

Stan faktyczny:

W związku z powziętą informacją o wysłaniu przez Urząd Miejski w Karczewie pism do 
mieszkańców ul. Zatylnej w sprawie podłączenia się do kanalizacji, w dniu 19 czerwca 2020 
r. na posiedzeniu Sesji Rady Miejskiej w Karczewie poprosiłam o informację nt. ilości osób z 
ul. Zatylnej chętnych do podłączenia się do kanalizacji, do dnia 3 sierpnia 2020 r. nie 
otrzymałam takich danych.

W związku z powyższym jeszcze raz proszę o podanie:

1. Do ilu mieszkańców zostało wysłane pismo?
2. Jaka ilość mieszkańców wyraziła chęć podłączenia się do kanalizacji?

Odpowiedź proszę przekazać na mój adres mailowy: mirek-rudnicki(o-w; . pl


